
 

Αθήνα, 5 Ιουλίου 2024 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης 

Θέμα: «Ξοδεύτηκαν 25 εκατομμύρια ευρώ αλλά το ψηφιακό τηλεοπτικό σήμα 

δεν φτάνει παντού στην Ελλάδα» 

Η ψηφιακή τηλεόραση έχει ξεπεράσει τα δέκα χρόνια παρουσίας της στη χώρα μας, 

αλλά την ίδια στιγμή πολλές περιοχές της ελληνικής επικράτειας συνεχίζουν να 

βρίσκονται στο «σκοτάδι», με όρους ψηφιακού τηλεοπτικού σήματος. Η νομοθετική 

πρωτοβουλία της κυβέρνησης του ΣΥΡΙΖΑ, η οποία είχε την πρόθεση να 

αντιμετωπίσει με διαφάνεια και αποφασιστικότητα την αδικία σε βάρος των κατοίκων 

απομακρυσμένων ορεινών και νησιωτικών περιοχών, τις γνωστές ως «Λευκές 

Περιοχές», αναθεωρήθηκε με τον νόμο 4727/2020 για την Ψηφιακή Διακυβέρνηση και 

τις Ηλεκτρονικές Επικοινωνίες.  

Η δράση «Λευκές Περιοχές για την πρόσβαση των περιοχών εκτός τηλεοπτικής 

κάλυψης στο πρόγραμμα ελληνικών τηλεοπτικών σταθμών» ελεύθερης λήψης και 

εθνικής εμβέλειας, συνολικού ύψους 25 εκατ. ευρώ, που έδωσε τη δυνατότητα σε 

κατοίκους περιοχών χωρίς τηλεοπτικό σήμα να υποβάλλουν ψηφιακή αίτηση μέσω της 

σελίδας white-areas.gov.gr ολοκλήρωσε τον τελευταίο της, 8ο κύκλο λειτουργίας και 

υλοποιήθηκε επιχειρησιακά από τη Γενική Γραμματεία Τηλεπικοινωνιών και 

Ταχυδρομείων του Υπουργείου Ψηφιακής Διακυβέρνησης και τον φορέα Εθνικό Δίκτυο 

Υποδομών Τεχνολογίας και Έρευνας – ΕΔΥΤΕ Α.Ε. (GRNET). 

Ορισμένα από τα στοιχεία που έχουν δημοσιευτεί αναφέρονται σε 63.089 

καταχωρημένες αιτήσεις δικαιούχων, που αφορούν σε 2.489 οικισμούς από 67 

Περιφερειακές Ενότητες της χώρας. Ειδικότερα, σημειώνεται πως από τις 58.896 

αιτήσεις που κρίθηκαν ότι πληρούσαν τα κριτήρια τα οποία όριζε η νομοθεσία, το 86% 

υποστηρίζεται έχει ήδη εξυπηρετηθεί κι έχει δοθεί η σχετική υπηρεσία στους 

δικαιούχους, ενώ διευκρινίζεται πως οι υπόλοιπες αιτήσεις αναμένεται να 

εξυπηρετηθούν μέχρι το δεύτερο τετράμηνο του 2024 στο πλαίσιο ενός ανανεωμένου, 

μακροπρόθεσμου και πιο ολοκληρωμένου σχεδιασμού. 

Οι τελευταίες σχετικές ανακοινώσεις του Υπουργείου και σε μετασχηματισμό όπως 

αναφέρεται της ως άνω δράσης, σχετίζονται με την εγκατάσταση Συμπληρωματικών 

Σταθμών Κάλυψης (ΣΣΚ) με διανομή τηλεοπτικού σήματος μέσω επίγειων ή 

δορυφορικών διαύλων, ώστε οι πολίτες των παραμεθορίων και ακριτικών περιοχών  

της χώρας (σε ποσοστό μάλιστα 98%) να είναι σε θέση να απολαμβάνουν τα 

προγράμματα των τηλεοπτικών σταθμών ελεύθερης λήψης. 
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Επειδή η εξάλειψη των ανισοτήτων και η καθολική κάλυψη των «Λευκών Περιοχών» 

από την Πολιτεία είναι ζήτημα Δημοκρατίας που οφείλεται να είναι στον πυρήνα του 

ενδιαφεροντός  της, 

Επειδή η ισότιμη πρόσβαση στο ψηφιακό τηλεοπτικό σήμα για όλους τους πολίτες 

συνεπάγεται τη δυνατότητα ίσης πρόσβασης στην πολυφωνία, την ενημέρωση και την 

ψυχαγωγία, 

Επειδή το δικαίωμα αυτό των πολιτών αλλά και η υποχρέωση αυτή ταυτόχρονα της 

Πολιτείας συνιστά παράγοντα βελτίωσης της δύσκολης καθημερινότητας, των 

σημαντικών δυνατοτήτων των τοπικών περιοχών και των Περιφερειών τους αλλά και 

των ίσων ευκαιριών ανάπτυξης των απομακρυσμένων περιοχών από τα αστικά κέντρα 

της χώρας μας, 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός 

1. Ποιες είναι σήμερα οι γεωγραφικές περιοχές της ελληνικής επικράτειας στις 

οποίες εντοπίζονται οι μεγαλύτερες αποκλίσεις στη μετάδοση του ψηφιακού 

τηλεοπτικού σήματος και ποια τα ακριβή ποσοτικά αποτελέσματα στην 

ικανοποίηση αιτήσεων σύνδεσης των κατοίκων ακριτικών περιοχών εντός των 

4 τελευταίων ετών που βρίσκεται σε εφαρμογή η δράση για τις «Λευκές 

περιοχές», καθώς αυτή τερματίστηκε το Μάρτιο του 2024; 

2. Βάσει ποιου χρονοδιαγράμματος, σύμφωνα και με τις πρόσφατες 

ανακοινώσεις σας, οι  πολίτες της Ανατολικής Μακεδονίας και της Θράκης, του 

Βορείου και Νοτίου Αιγαίου θα αποκτήσουν πρόσβαση στους τηλεοπτικούς 

σταθμούς ελεύθερης λήψης; 

3. Ποιο χρονικό διάστημα απαιτείται για την εγκατάσταση των 

Συμπληρωματικών Σταθμών Κάλυψης σύμφωνα με τις ανάγκες εκπόνησης 

σχετικής τεχνικής μελέτης για το σχεδιασμό της βέλτιστης χωροθέτησής τους 

στις παραπάνω περιοχές; 

4. Ποια άλλα μέτρα εννοεί πως σκοπεύει να λάβει με στόχο να εξαλείψει το 

σημερινό ψηφιακό χάσμα μεταξύ των γεωγραφικών περιοχών της χώρας μας, 

όταν αναφέρεται σε έναν νέο και πιο ολοκληρωμένο σχεδιασμό για την κάλυψη 

των «Λευκών Περιοχών»; 

 

Οι Ερωτώντες Βουλευτές 

Καραμέρος Γεώργιος 

 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος-Χρήστος 

 

Βέττα Καλλιόπη 

 



Γαβρήλος Γεώργιος 

 

Δούρου Ρένα (Ειρήνη) 

 

Θρασκιά Ράνια (Ουρανία) 

 

Καλαματιανός Διονύσιος 

 

Κασιμάτη Νίνα (Ειρήνη) 

 

Κεδίκογλου Συμεών 

 

Κοντοτόλη Μαρίνα 

 

Μάλαμα Κυριακή 

 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

 

Μαμουλάκης Χάρης (Χαράλαμπος) 

 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 

Νοτοπούλου Κατερίνα 

 

Ξανθόπουλος Θεόφιλος 

 

Παναγιωτόπουλος Ανδρέας 

 

Παπαηλιού Γιώργος 

 



Παππάς Νικόλαος 

 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

 

Σαρακιώτης Ιωάννης 

 

Τζάκρη Θεοδώρα 

 

Χρηστίδου Ραλλία 

 




